

Announcement

1. Welcome to all the new comers today.
2. The Sunday worship will be broadcasted live simultaneously on the church website. We encourage everyone to come and attend the service in person, but those who fail to come can join us online. Please go to the church website www.gbca.net to participate. You can also review the previous Sunday services.
3. Every Wednesday from 4 to 6 pm, the church will set up an “Upper Room” on the second floor of Block A, which mainly focuses on prayer and worship, so that brothers and sisters can have more time to get close to the Lord and experience God. The revival of the church is driven by prayer, the revival of personal life is also opened by prayer. Reserve your time and welcome to attend!
4. Pastor Yip will travel to California for a week from May 2nd to 9th. Please pray for the safety of his trip.
5. Please bring home the Christian newspapers and magazines in the church so that your family can share the Gospel message. You can also pass it on to your relatives and friends to share the benefits of the Gospel.
6. The church is now installing TVs on the wall of the auditorium so that the congregation can see the screen on the stage during worship.

Prayer Items

1. Give thanks and prayers for God’s revival in the church.
2. Please continue to pray for the war in Ukraine. Russia has now transferred its troops to eastern Ukraine to prepare for the Ukrainian counteroffensive action. Please pray for and remember the suffering people in the area, and ask the Lord to provide justice and end the war as soon as possible.

報告事項

1. 歡迎今日第一次來的新朋友。
2. 主日崇拜在教會網頁有同步直播，教會鼓勵大家積極回來實體參加聚會，如未能回來可以登入教會網頁 www.gbca.net 參與，也可重溫之前的崇拜內容，敬請留意。
3. 教會在逢星期三下午四至六時，在 A 座二樓設立以禱告敬拜為主的《禱告祭壇》(Upper Room)，讓弟兄姊妹有更多時間親近主和經歷神，教會復興由禱告開始，個人生命復興也是由禱告開始。歡迎預留時間參加！
4. 葉牧師將於 5 月 2 日至 9 日前往加州一星期，敬請留意。請為牧師旅途平安代禱。
5. 請將在教會內之基督教報章及刊物帶回家中，讓家人分享福音信息，也可轉送親友，同得福音的好處。
6. 教會現於禮堂牆壁上安裝電視，方便會眾在崇拜中看到台上螢幕。

代禱事項

1. 為神在教會中進行的復興感恩和禱告。
2. 請繼續為在烏克蘭的戰爭禱告，俄羅斯現已經將軍隊調往烏克蘭東部，預備迎戰烏克蘭反攻。請禱告記念當地受苦的人民，求主伸張公義，讓戰爭早日結束。